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PROTOKÓŁ Nr 2/W/2022 
ze wspólnego posiedzenia 

- Komisji Rewizyjnej,  

- Komisji Budżetu, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej, 

- Komisji Oświaty i Spraw Społecznych 

Rady Gminy Bielsk Podlaski 

w dniu 28 marca 2022 roku 
 

Posiedzenie odbyło w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Bielsku Podlaskim, ul. Mickiewicza 

46.  

Czas trwania posiedzenia: godz. 900 – 1115. 

Uzgodniony przez przewodniczących poszczególnych komisji prowadzący posiedzenie:  

WALENTY GAŁUSZEWSKI – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej. 

Zawiadomienie o posiedzeniu komisji stanowi Załącznik Nr 1 do protokołu. 

Obecni radni:                                              

1. Członkowie Komisji Rewizyjnej 

- GAŁUSZEWSKI Walenty (Przewodniczący) 

- KOWALCZUK Jan 

- KRUK Alina 

- MISIUK Albin   

- ONACIK Jerzy 

2. Członkowie Komisji Budżetu, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej 

- BOROWSKI Andrzej 

- CAR Mikołaj 

- CHILKIEWICZ Jerzy 

- KIRYLUK Mikołaj 

- PAC Jerzy 

- TKACZUK Lucyna 

3. Członkowie Komisji Oświaty   i Spraw Społecznych 

- TYMIŃSKI Anatol Grzegorz (Przewodniczący) 

- BAJENA Jerzy 

- KORSZAK Alina 

- ONACIK Jerzy 

- PAC Jerzy 

Listy obecności radnych – członków poszczególnych komisji stanowi Załącznik Nr 2 do 

protokołu.  

Obecne osoby zaproszone: 

- Wójt Gminy – RAISA RAJECKA 

- Zastępca Wójta Gminy – ANATOL FILIPIUK 

- Skarbnik Gminy – NADZIEJA SOKOŁOWSKA 

- Przewodniczący Rady Gminy – STANISŁAW OLSZEWSKI 
 

Porządek posiedzenia: 

1.  Otwarcie posiedzenia. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu Nr 1/W/2022 ze wspólnego posiedzenia Komisji Rady Gminy Bielsk 

Podlaski z dnia 24 lutego 2022 r. 

4. Zaopiniowanie materiałów na XXXVI Sesję Rady Gminy, zwołaną na dzień 30 marca 

2022 r. 
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a) Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Bielsku 

Podlaskim za 2021 r., 

b) Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie 

Bielsk Podlaski w 2021 r., 

c) Projekt uchwały w sprawie wieloletniego programu osłonowego dla Gminy Bielsk 

Podlaski w zakresie dożywiania „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019–2023, 

d) Projekt uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2022 – 

2025, 

e) Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok, 

f) Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Bielsk Podlaski na lata 2022 – 2029, 

g) Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu 

Podlaskiemu, 

h) Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej 

stanowiącej własność Gminy Bielsk Podlaski, 

i) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na najem lokalu mieszkalnego na 

czas nieoznaczony w trybie bezprzetargowym, 

j) Projekt uchwały w sprawie zamiany nieruchomości gruntowych /Ploski/, 

k) Projekt uchwały w sprawie zamiany nieruchomości gruntowych / Augustowo/, 

l) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie części nieruchomości, 

m) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Bielsk 

Podlaski, 

n) Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Bielsk Podlaski. 

5. Sprawy bieżące. 

6. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Do pkt 1)  
Prowadzący posiedzenie radny WALENTY GAŁUSZEWSKI otworzył wspólne posiedzenie 

komisji, przywitał wszystkich obecnych. Przypomniał klauzulę dotyczącą rozporządzenia o 

ochronie danych osobowych w skrócie zwanym RODO wskazującym na ochronę danych 

osobowych osób fizycznych.  

 

Do pkt 2)  
WALENTY GAŁUSZEWSKI przedstawił proponowany porządek posiedzenia połączonych 

komisji. Uwag i innych propozycji do porządku posiedzenia nie zgłoszono. Ustalono, że 

głosowania będą się odbywały przez podniesienie ręki. 

Pytań i uwag nie zgłoszono, więc przystąpiono do głosowania nad porządkiem posiedzenia.  

Porządek posiedzenia został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym przez członków 

poszczególnych komisji: 

 

Do pkt 3)  
Do protokołu Nr 1W/2022 z dnia 24 lutego 2022 r. ze wspólnego posiedzenia Komisji 

Rewizyjnej, Komisji Budżetu, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej oraz Komisji Oświaty i 

Spraw Społecznych, którego treść została przekazana radnym w formie elektronicznej, nie 

zgłoszono uwag.        

Protokół został przyjęty w głosowaniu jawnym jednogłośnie przez członków poszczególnych 

komisji:  

 

Do pkt 4a)  
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Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Bielsku Podlaskim za 

2021 r., stanowi Załącznik Nr 3 do protokołu. Uzgodniono, że treść sprawozdania zostanie w 

skrócie przedstawiona na sesji przez Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej – 

Panią BARBARĘ CAR. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Do pkt 4b)  
Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Bielsk Podlaski 

w 2021 r., stanowi Załącznik Nr 4 do protokołu.  

Uzgodniono, że treść sprawozdania zostanie w skrócie przedstawiona na sesji przez Kierownika 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej – Panią BARBARĘ CAR. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Do pkt 4c) 
Wniosek Wójta Gminy dotyczący projektu uchwały w sprawie wieloletniego programu 

osłonowego dla Gminy Bielsk Podlaski w zakresie dożywiania „Posiłek w szkole i w domu” na 

lata 2019–2023, stanowi Załącznik Nr 5 do protokołu. 

Uzgodniono, że treść sprawozdania zostanie w skrócie przedstawiona na sesji przez Kierownika 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej – Panią BARBARĘ CAR. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. Wniosek uzyskał akceptację komisji bez konieczności 

przeprowadzania głosowania.  

 

Do pkt 4d) 
Wniosek Wójta Gminy w sprawie projektu uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2022 – 

2025, stanowi Załącznik Nr 6 do protokołu.  

Do przedłożonego projektu uchwały pytań i uwag nie zgłoszono. Wniosek uzyskał akceptację 

komisji bez konieczności przeprowadzania głosowania.  

 

Do pkt 4e) 
Wniosek Wójta Gminy w sprawie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 

rok, stanowi Załącznik Nr 7 do protokołu.  

Do przedłożonego projektu uchwały pytań i uwag nie zgłoszono. Wniosek uzyskał akceptację 

komisji bez konieczności przeprowadzania głosowania. Uzgodniono, że Pani Skarbnik 

przedstawi wniosek na sesji Rady Gminy. 

 

Do pkt 4f) 
Wniosek Wójta Gminy w sprawie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Gminy Bielsk Podlaski na lata 2022 – 2029, stanowi Załącznik Nr 8 do protokołu.  

Do przedłożonego projektu uchwały pytań i uwag nie zgłoszono. Wniosek uzyskał akceptację 

komisji bez konieczności przeprowadzania głosowania. Pani Skarbnik przedstawi wniosek na 

sesji Rady Gminy. 

 

Do pkt 4g) 
Wniosek Wójta Gminy w sprawie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Województwu Podlaskiemu, stanowi Załącznik Nr 9 do protokołu. Treść wniosku odczytał 

WALENTY GAŁUSZEWSKI. 
Wójt Gminy RAISA RAJECKA  

-  Dodatkowo odczytała treść pisma Podlaskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich, w którym 

uzasadniono potrzebę ponownego podjęcia przez Radę Gminy uchwały w tej sprawie. Kwota 

dofinansowania do budowy chodnika w Augustowie nie uległa zmianie i wynosi 100 tys. 
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złotych. Problem z odwodnieniem spowodował, że opcję remontową należy zastąpić opcją 

inwestycyjną. Wykonawca inwestycji zostanie wyłoniony w drodze przetargu. 

Radny JERZY ONACIK 

- Zwrócił uwagę, że w pierwotnej wersji w Augustowie miał być wykonany ciąg pieszo-

rowerowy, a nie tylko dla pieszych. Byłoby to dobre rozwiązanie z uwagi na fakt, że dzieci 

jeżdżące na hulajnogach stwarzają niebezpieczeństwo na drodze. 
Wójt Gminy RAISA RAJECKA  

- Poinformowała, że wszelkie rozwiązania będą uzgadniane w trakcie sporządzania 

dokumentacji. Prawdopodobnie chodnik będzie tylko po jednej stronie. Odnosząc się do 

wypowiedzi radnego JERZEGO ONACIKA, stwierdziła, że za dzieci poruszające się na drodze 

na hulajnogach odpowiadają ich rodzice. 

Radny ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI 

-  Powiedział, że w jego odczuciu w Augustowie nie ma dużego ruchu pieszego. Zwrócił też 

uwagę na wątpliwości do tyczące czasu realizacji tej inwestycji (2022 czy 2023 rok ?). 

Innych pytań i uwag nie zgłoszono. Wniosek uzyskał akceptację komisji bez konieczności 

przeprowadzania głosowania. 

 

Do pkt 4h) 
Wniosek Wójta Gminy w sprawie projektu uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży 

nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Bielsk Podlaski, stanowi Załącznik Nr 

10 do protokołu. Wniosek dotyczy nieruchomości położonej w miejscowości Pilipki, Nr 

ewidencyjny 334/2, pow. 0,1524, a oszacowana przez rzeczoznawcę wartość nieruchomości 

wynosi 30.145,- zł. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. Wniosek uzyskał akceptację komisji bez konieczności 

przeprowadzania głosowania. 

 

Do pkt 4i) 
Wniosek Wójta Gminy w sprawie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na najem lokalu 

mieszkalnego na czas nieoznaczony w trybie bezprzetargowym, stanowi Załącznik Nr 11 do 

protokołu.  

Wójt Gminy RAISA RAJECKA 

- Przypomniała, że chodzi o mieszkanie, które stało się własnością Gminy w ramach spadku po 

zmarłym mieszkańcu wsi Bańki. Spadek obejmował również umowę najmu mieszkania, którą ze 

zmarłym zawarła kilka lat temu osoba wynajmująca i zamieszkująca aktualnie ten lokal oraz 

opłacająca wszystkie należności do Spółdzielni Mieszkaniowej. 

Radny ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI 

- Zapytał o warunki najmu, czy z tytułu najmu  będzie zastosowana  cena rynkowa, czy tylko za 

wysokość czynszu ? Radny uznał, że jeśli będzie to wynajem za czynsz, będzie to 

niesprawiedliwe w stosunku do osób, które muszą zaciągnąć kredyt na zakup mieszkania.  

Wójt Gminy RAISA RAJECKA 

- Poinformowała o ogólnych warunkach zawartej w 2015 roku umowy najmu. Odczytała 

stosowny fragment umowy zawartej na 10 lat. 

Zastępca Wójta Gminy ANATOL FILIPIUK 

- Przekazał szczegóły umowy oraz podpisanego do niej aneksu regulującego wysokość 

ponoszonej przez najemcę opłaty do 2025 roku oraz okresowego zwolnienia z czynszu z 

związku z poniesionymi nakładami na remont mieszkania. Ulga będzie stosowana tylko do 2025 

roku, po tym czasie  czynsz będzie naliczany według obowiązujących zasad. 

Wójt Gminy RAISA RAJECKA 

- Dodała, że przedstawiony projekt uchwały jest propozycją rozwiązania zaistniałej sytuacji, 

zwłaszcza, że najemcy są zainteresowani nabyciem tej nieruchomości. W tym celu zostanie 

uaktualniony szacunek wartości nieruchomości.  
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Radny JERZY ONACIK 

- Po wysłuchaniu przedstawionych wyjaśnień zasugerował przyjęcie uchwały dopiero po 2025 

roku, po wygaśnięciu umowy. Do tej opinii przychylił się radny JERZY PAC, który zwrócił 

uwagę na brak informacji, jaka będzie treść umowy najmu.  

Podczas dyskusji zwrócono również uwagę, że przedstawione wyjaśnienia powinny być zawarte 

we wniosku Wójta Gminy przedkładającym projekt uchwały. 

 Wójt Gminy RAISA RAJECKA 

- Wyjaśniła, że w przedłożonym wniosku  podano podstawowe informacje z przywołaniem 

odpowiednich przepisów prawa. W przypadku pytań i wątpliwości Wójt zawsze może udzielić 

wyjaśnień lub przekazać dodatkowe informacje. Podkreśliła, że Wójt Gminy odpowiada nie 

tylko przed Radą Gminy, ale również przed innymi organami, więc dokumenty są 

przygotowywane w oparciu o obowiązujące przepisy prawa. Wyjaśnienie Pani Wójt odnosiło się 

do uwagi radnego JERZEGO PACA, zgłaszającego wątpliwości co do przyjmowania uchwały w 

sprawie najmu nie znając treści umowy, która zostanie zawarta. Dodała, że projekt umowy, po 

jej przygotowaniu, można będzie radnym udostępnić. 

Radny WALENTY GAŁUSZEWSKI 

- Powiedział, że przepisy prawa są zawiłe, nawet jeśli zostaną one przedstawione prostym 

językiem, to są różne możliwości ich interpretacji. 

Radny JERZY ONACIK 

-  Zgłosił potrzebę przekazywania radnym (m.in. na tablety) informacji o cenie sprzedaży 

nieruchomości, co do której Rada Gminy podjęła uchwałę wyrażającą zgodę na  sprzedaż. 

Zastępca Wójta Gminy – ANATOL FILIPIUK 

- Powiedział, że po każdej sprzedaży jest publikowana informacja kto i za jaką cenę  nabył 

nieruchomość. Początkowo informacja taka była zamieszczana na tablicy ogłoszeń, a po 

interwencji radnych – również w Biuletynie Informacji Publicznej, więc przekazywanie tego 

rodzaju informacji radnym za pośrednictwem tabletów wydaje się bezcelowe.  

Wójt Gminy RAISA RAJECKA 

- Przypomniała, że niektóre informacje z tego zakresu są przekazywane w sprawozdaniach z 

działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 

Radny JERZY ONACIK 

- Powiedział, że te sprawozdania są zbyt obszerne i zawierają informacje mało istotne, np. o 

wyciętych drzewach. Zdaniem radnego informacja o sprzedaży nieruchomości należy do grupy 

ważnych informacji.  

Wójt Gminy RAISA RAJECKA 

- Podkreśliła, że o treści przedstawianych sprawozdań decyduje Wójt Gminy . 

 

Do przedłożonego projektu uchwały więcej pytań i uwag nie zgłoszono, więc prowadzący 

posiedzenie WALENTY GAŁUSZEWSKI zarządził glosowanie.  

Wniosek Wójta Gminy uzyskał pozytywną opinię większością głosów, przy dwóch głosach 

„przeciwnych” i 1 „wstrzymującym się”, w głosowaniu jawnym przeprowadzonym w 

poszczególnych komisjach. 

 

Do pkt 4j) 
Wniosek Wójta Gminy dotyczący projektu uchwały w sprawie zamiany nieruchomości gruntowych 

/Ploski/,  stanowi Załącznik Nr 12 do protokołu.  

Do przedłożonego projektu uchwały pytań i uwag nie zgłoszono. Wniosek uzyskał akceptację 

komisji jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

Do pkt 4k) 
Wniosek Wójta Gminy dotyczący projektu uchwały w sprawie zamiany nieruchomości gruntowych 

/Augustowo/, stanowi Załącznik Nr 13 do protokołu. 
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Do przedłożonego projektu uchwały pytań i uwag nie zgłoszono. Wniosek uzyskał akceptację 

komisji jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

Do pkt 4l) 
Wniosek Wójta Gminy dotyczący projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie 

części nieruchomości (Bolesty), stanowi Załącznik Nr 14 do protokołu.  

Do przedłożonego projektu uchwały pytań i uwag nie zgłoszono. Wniosek uzyskał akceptację 

komisji jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

Do pkt 4m) 
Wniosek Wójta Gminy dotyczący projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Bielsk 

Podlaski, stanowi Załącznik Nr 15 do protokołu.  

Radny JERZY ONACIK 

- Zapytał, jaką rolę pełni Policja w przypadkach zgłoszeń dotyczących potrąconych na drodze 

zwierząt lub padłych zwierząt i jaka jest rola sołtysa w tym zakresie ? 

Wójt Gminy RAISA RAJECKA 

- Poinformowała, że wszelkie informacje dotyczące procedury postępowania są przekazywane 

na piśmie Policji. Osobą do kontaktu we wsi jest Sołtys. Wyjaśniła, że za odebranie bezdomnego 

psa, w tym potrąconego na drodze, odpowiedzialna jest Gmina, natomiast martwe zwierzęta 

znajdujące się w pasie drogowym usuwa zarządca drogi. 

 

Do przedłożonego projektu uchwały innych pytań i uwag nie zgłoszono. Wniosek uzyskał 

akceptację komisji jednogłośnie w głosowaniu jawnym poszczególnych komisji.  

 

Do pkt 4n) 
Wniosek Wójta Gminy dotyczący projektu uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Bielsk 

Podlaski stanowi Załącznik Nr 16 do protokołu.  

Prowadzący posiedzenie WALENTY GAŁUSZEWSKI 

- Przypomniał, że projekt statutu był omawiany w ubiegłym roku, ale jego uchwalenie zostało 

przesunięte na termin późniejszy z uwagi na zgłoszenie przez Klub Radnych Konstruktywni 

uwag i poprawek do jego treści.  

Radny JERZY ONACIK 
- Stwierdził, że było za mało czasu na analizę materiałów przekazanych radnym, natomiast Pani Wójt 

miała rok na ich przygotowanie. Zgłosił potrzebę przedyskutowania każdego punktu. Do przedłożonego 

sprawozdania pytań i uwag nie zgłoszono.  

Wójt Gminy RAISA RAJECKA 

- Powiedziała, że uwagi Klubu Radnych Konstruktywni zostały zgłoszone w ubiegłym roku  po 

posiedzeniu Komisji ale przed Sesją Rady Gminy, w związku z tym nie było możliwości 

przygotowania stanowiska w tej sprawie. Decyzją Rady Gminy punkt ten został wycofany z 

porządku sesji. Do wniosku Wójta Gminy została dołączona analiza uwag złożonych przez Klub 

Radnych (w załączeniu). Kolorem czerwonym podkreślono treść uzasadniającą nie 

uwzględnienie uwag, natomiast kolorem niebieskim – uwagi uwzględnione. Pani Wójt 

podkreśliła, że wymagało to dużego nakładu pracy. Materiał został przygotowany m.in. w 

oparciu  o rozstrzygnięcia nadzorcze Wojewody Podlaskiego. Pewne zapisy nie spełniają 

wymogów prawnych, część została skopiowana przez Klub Radnych  ze statutów innych gmin, 

ale zostały uchylone przez Wojewodę, więc nie można powielać nieprawidłowych zapisów. 

Podkreśliła, że w ciągu 7 dni można było zapoznać się z przedłożonym materiałem. Nie każdy 

statut może być wzorem dla innych gmin. Odnosząc się do prośby radnego JERZGO ONACIKA 

Pani Wójt omówiła wszystkie zmiany zawarte w nowym projekcie statutu. 

Radny JERZY ONACIK 
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- Zaproponował, aby w porządku sesji punkt dotyczący sprawozdania Wójta Gminy z 

działalności w okresie międzysesyjnym przenieść na początek, co pozwoli radnym na 

przygotowanie pytań odnoszących się do sprawozdania i przedstawienie ich na końcu sesji (w 

sprawach różnych). 

Wójt Gminy RAISA RAJECKA 

- Odpowiedziała, że od lat jest stosowana zasada, że sprawozdanie Wójta Gminy jest 

przedstawiane pod koniec sesji. Radni mogą i mają obowiązek zapoznać się z dokumentami 

przed sesją, a sprawozdanie jest przekazywane radnym odpowiednio wcześnie, żeby mogli się 

zapoznać i przygotować pytania. Poza tym nawet po zakończeniu sesji, co jest praktykowane, 

radni i sołtysi zawsze mogą zostać i zasięgnąć dodatkowych interesujących ich informacji. 

Mówiąc o tym, Pani Wójt zaproponowała zachować dotychczasową kolejność poszczególnych 

punktów porządku sesji. 

Radni ANDRZEJ BOROWSKI oraz ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI  

-  Przyznali, że nie ma idealnego rozwiązania. Niektóre sprawy są wyjaśniane podczas 

rozpatrywania kolejnych punktów sesyjnych. Niektórzy radni mają pamięć wzrokową, a 

niektórzy w ogóle informacji nie czytają. Radny TYMIŃSKI stwierdził, że nie ma uwag co do 

sposobu przeprowadzenia konsultacji projektu statutu gminy. 

Radny WALENTY GAŁUSZEWSKI 

- Powiedział, że statut gminy jest dobry i należy wprowadzać w nim zmiany tylko wtedy, gdy 

coś ogranicza radnych w podejmowaniu decyzji. 

Po zakończeniu dyskusji przeprowadzono głosowanie jawne. Wniosek w sprawie projektu 

statutu gminy uzyskał pozytywną opinię większością głosów poszczególnych komisji, przy 1 

głosie „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się”. 

 

Do pkt 5) 
Sprawy bieżące. 

Wójt Gminy RAISA RAJECKA 

-  Wyjaśniła, dlaczego porządek sesji nie przewiduje przewidzianego w planie pracy rozpatrzenia 

sprawy dotyczącej wyodrębnienia funduszu sołeckiego. Chodzi o to, że dotychczas podjęta 

uchwała o wyodrębnieniu funduszu sołeckiego jest bezterminowa, więc nie ma potrzeby 

uchwalania nowej, chyba że ktoś złożyłby w tej sprawie przeciwny wniosek (o 

niewyodrębnieniu). 

Radny JERZY ONACIK 

- Poinformował, że w Augustowie, gdzie radny jest jednocześnie sołtysem, grupa mieszkańców 

chce, aby sołtys przekazał im klucze od świetlicy wiejskiej. Radny poinformował, że bez 

pisemnego polecenia Wójta Gminy kluczy nie odda. Poinformował również o czynnościach, 

które wykonuje w ramach gospodarowania budynkiem świetlicy. 

Wójt Gminy RAISA RAJECKA 

- Zaapelowała o podjęcie starań w kierunku osiągnięcia porozumienia w tej sprawie. 

Zadeklarowała chęć udziału w spotkaniu, podczas którego obie strony konfliktu  mogłyby 

wypracować rozwiązanie i kompromis. Przypomniała, że zgodnie z przeprowadzoną 

inwentaryzacją w świetlicy znajdują się przedmioty będące własnością gminy, natomiast część 

należy do sołectwa. Podkreśliła, że w przypadku podjęcia decyzji o przekazaniu klucza i 

odpowiedzialności za mienie – należy to zrobić w formie protokołu. 

Na prośbę radnej ALINY KORSZAK – Pani Wójt przedstawiła aktualną sytuację dotyczącą 

napływu do gminy  uchodźców z Ukrainy. Poinformowała o miejscowościach, gdzie dotychczas 

obywatele Ukrainy byli kwaterowani (Haćki, Piliki, Miękisze, Bańki, Grabowiec, Knorydy), 

możliwości przyjmowania uczniów do szkół, udzielanej pomocy ze strony gminy oraz jej 

mieszkańców, procedurze nadawania numerów PESEL oraz o wystąpieniu o przyznanie 

środków z budżetu państwa podmiotom, które zapewniły Ukraińcom miejsce zamieszkania (40 

zł na osobę miesięcznie oraz 70 zł – dla przedsiębiorców). Poinformowała o zorganizowanej 
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zbiórce w ramach pomocy rzeczowej, w której uczestniczyli m.in. mieszkańcy wsi Bańki, 

Hołody, Łubin Rudołty, Augustowo, Szkoła Podstawowa i Parafia w Łubinie Kościelnym. 

Przewodniczący Rady Gminy – STANISŁAW OLSZEWSKI 

- Zaproponował zbiórkę pieniędzy od radnych i sołtysów zainteresowanych udzieleniem pomocy 

finansowej. Propozycję zaakceptowano. 

Na prośbę Radnego JERZEGO PACA Pani Wójt udzieliła aktualnych  informacji o zasadach 

przydzielania laptopów w ramach rządowego programu pomocy rodzinom zamieszkałym na 

terenach po byłych PGR. Dotyczy mieszkańców tylko tych miejscowości, w których znajdowały 

się grunty PGR. Odczytano radnym miejscowości z listy Krajowego Ośrodka Wsparcia 

Rolnictwa. 

Innych spraw nie zgłoszono.  

 

Do pkt 6) 
 W związku z wyczerpaniem porządku  o godz. 1115  posiedzenie zostało zamknięte. 

  

Protokołowała: 

Insp.  Ala Wawulska 

 

 

Podpisy obecnych członków:  

Komisji Rewizyjnej: 

1. GAŁUSZEWSKI Walenty 

(Przewodniczący) 

 

2. KOWALCZUK Jan  

 

3. KRUK Alina  

 

4. MISIUK Albin  

 

          5. ONACIK Jerzy  

 

     Komisji Budżetu, Gospodarki Komunalnej 

     i Przestrzennej 

1. BOROWSKI Andrzej 

(Przewodniczący)  

 

2. CAR Mikołaj  

  

3. CHILKIEWICZ Jerzy  

  

4. KIRYLUK Mikołaj  
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5. PAC Jerzy  

6. TKACZUK Lucyna  

 

     Komisji Oświaty i Spraw Społecznych 

1. TYMIŃSKI  A. Grzegorz                      

(Przewodniczący) 

 

2. BAJENA Jerzy 

 

 

3. KORSZAK Alina  

 

 

4. ONACIK Jerzy 

 

 

5. PAC Jerzy 

 

 

 


